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Dr. Rajiv Shah serves as the 16th Administrator of the United States Agency for International Development (USAID) and leads the efforts of more than 8,000 professionals in 80 missions around the world.

Since being sworn in on Dec. 31, 2009, Administrator Shah managed the U.S. Government's response to the devastating 2010 earthquake in Port-au-Prince, co-chaired the State Department's first-ever review of American diplomacy and development operations, and now spearheads President Obama's landmark Feed the Future food security initiative. He is also leading “USAID Forward,” an extensive set of reforms to USAID's business model around seven key areas, including procurement, science & technology, and monitoring & evaluation. 

Before becoming USAID's Administrator, Dr. Shah served as Under Secretary for Research, Education and Economics and as Chief Scientist at the U.S. Department of Agriculture. At USDA, he launched the National Institute of Food and Agriculture, a new scientific institute that significantly elevates the status and funding of agricultural research. 

Prior to joining the Obama Administration, Shah served for seven years with the Bill and Melinda Gates Foundation where his positions included Director of Agricultural Development in the Global Development Program, and Director of Strategic Opportunities. 

Originally from Detroit, Shah earned his M.D. from the University of Pennsylvania Medical School and his Master of Science in health economics at the Wharton School of Business. He attended the London School of Economics and is a graduate of the University of Michigan. Shah previously served on the boards of the Alliance for a Green Revolution in Africa (AGRA), the Seattle Public Library, and the Seattle Community College District. 

Dr. Shah is married to Shivam Mallick Shah and is the father of three children. He lives in Washington D.C. 
拉吉夫‧沙赫博士
美國國際開發署署長
拉吉夫‧沙赫 (Rajiv Shah)是第十六任美國國際開發署（United States Agency for International Development, USAID）署長，帶領世界各地80個使團的八千多名專業人員進行國際開發的工作。 
自2009年12月31日宣誓就職以來，沙赫署長帶領了美國政府對於2010年海地大地震的救災援助工作，並共同主持了國務院首次對於美國外交暨開發工作所進行的檢討，現在則帶頭執行歐巴馬總統所頒布、具有重要意義的「保障未來糧食供給（Feed the Future）」糧食安全計畫。此外，他也正帶領美國國際開發署實施「美國國際開發署前進計畫（USAID Forward）」，在包括採購、科技、監督與評估等七大領域進行營運模式的大規模改革。
在成為國際開發署署長之前，沙赫曾任美國農業部的研究、教育暨經濟次長和首席科學家。沙赫任職於農業部期間，建立了「國家糧食與農業機構」這個新的科學機構，大幅提升了農業研究的地位並改善其經費來源。
沙赫擔任公職之前，曾有七年時間服務於比爾及梅林達-蓋茨基金會 (Bill and Melinda Gates Foundation)，在其中的全球開發計畫擔任農業開發總監，以及策略機會總監。
沙赫出身底特律，於賓州大學醫學院取得醫學實務學士學位，在賓州大學的華頓商學院取得衛生經濟學碩士學位。他曾就讀於倫敦政經學院，大學畢業於密西根大學。沙赫的工作經歷還包括「非洲綠色革命聯盟」的董事會、西雅圖公共圖書館、和西雅圖社區大學學區。

沙赫署長與妻子施凡‧馬力克‧沙赫 (Shivam Mallick Shah) 育有三名子女，現居華盛頓特區。
